
Mijn oma kan zich nog veel herinneren 
van de oorlog.
Als jong meisje heeft ze dit bewust 
meegemaakt.
Tijdens de hongerwinter ging oma op 
voedseltocht met haar moeder om het 
gezin te kunnen voorzien van eten.
Op de Waalsdorpervlakte is haar neef 
gefusilleerd.
Deze tijd zal ze voor altijd met zich 
meedragen.
Mijn oma legt een krans voor alle 
burgers die slachtoffer zijn geworden 
tijdens de oorlog.
Dit mag nooit meer gebeuren!

Met deze woorden tijdens de live-
uitzending van de nationale dodenher-
denking op de Dam, stond kleinzoon 
Jesper naast mw. Rina de Jong, die 
hier een krans mocht leggen namens 
de burgerslachtoffers in de tweede 
wereldoorlog. Een indrukwekkend 
moment!

Namens de Berichtgever spreek ik 
haar een dag later in haar woonkamer 
aan de Boschsloot.
“Mijn dochter Rieneke heeft medio 
2022 een mail gestuurd naar het Natio-
naal Comité 4 en 5 mei met de vraag 

of ik een krans mocht leggen namens 
de burgerslachtoffers. We waren de 
mail al weer bijna vergeten, maar in 
februari belden ze Rieneke op met de 
vraag of ik de krans nog wilde leggen. 
Ze wilden mij hiervoor vragen!"

"Om naar de Dam te gaan was er wel 
een goede voorbereiding nodig. Eerst 
ben ik al op 19 maart in Amsterdam 
geweest waar Jesper staande naast mij 
bovenstaande tekst in moest spreken. 
Vervolgens zijn we op 5 april naar 
Soesterberg geweest om daar het hele 
protocol te doorlopen rondom een 

gedenknaald. Daar hebben we geoe-
fend met het leggen van kransen. Er 
was zelfs een “nepkoning”! Vervolgens 
kregen we daar te eten, waarna we op 
onze plaats moesten gaan staan om het 
Wilhelmus te zingen. Alles was daar 
al helemaal in scene gezet. Zelfs daar 
werd  'The Last Post' al gespeeld door 
een trompettist. Ook de Marinierska-
pel der Koninklijke Marine was daar 
aanwezig voor de muzikale omlijsting 
die tijdens de herdenking op de Dam 
ook ten gehore werd gebracht.”

Mevrouw Rina de Jong legt een krans bij de  

nationale dodenherdenking op de Dam
“Op de dag zelf, 4 mei, moesten we al 
om 14.00 uur in Amsterdam zijn. Rie-
neke, haar zoon Jesper met zijn vrouw 
en ik. Van te voren hadden we een heel 
draaiboek gekregen en dit is echt op 
de minuut af exact gevolgd. We zijn de 
hele dag in de watten gelegd. Allemaal 
vriendelijke mensen om ons heen die 
ons ook veel plezier wensten. Uiter-
aard hebben we veel bekende Neder-
landers gezien en veel beveiliging. Het 
is wel een paar keer tegen ons gezegd 
dat ik en al de andere kransleggers die 
dag de eregasten waren. En dat het dus 
juist om ons ging.

Het meest 
indrukwekkend 
vond ik het mo-
ment dat we uit 
de kerk door de 
erehaag naar de 
Dam moesten 
lopen. Die mi-
litairen die dan, 
ook voor mij, 
in de houding 
springen en zo 
blijven staan. 
Heel bijzonder! 
De kransleg-
ging gebeurt 
door de jongere 
generatie omdat 
de kransen 
namelijk heel 
zwaar zijn.
Dat is symbo-
lisch want juist 

die generatie weet vaak niet goed wat 
er is gebeurd in de oorlog. Mooi is dan  
om te horen dat ook Jesper aangaf het 
belangrijk te vinden dat we op 4 mei 
gedenken."

"Na afloop hebben we nog gesproken 
met de koning, zijn vrouw en minister-
president Mark Rutte. Zij toonden zo 
oprecht belangstelling! Geweldig dat 
we dit mee mochten maken."

"Echt. Een dag om nooit meer te 
vergeten!!”

Mevrouw Rina de 
Jong met haar  
kleinzoon Jesper
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Wil je een website, een visitekaartje, 
een brochure, flyer of spandoek?
 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Ciska: 06-22 38 92 59

www.ccdesign.nl

Of heb je een technische vraag over  
nieuw te bouwen - of het aanpassen van 
bestaande - besturingssoftware. 
Bij C&C Design moet je zijn!
Bel naar Cor: 06-13 42 06 29

C&C Design vof | Graaf Albrechtstraat 14 | 2415 AW Nieuwerbrug a/d Rijn

Nijverheidsbuurt 1 - Zegveld- Tel: 0348-691228 Fax: 0348-691990 

E-mail: info@vddool.nl Website: www.vddool.nl

Het adres voor:
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Ik zit aan tafel bij Renske Moes in de Pr. 
Beatrixstraat. Hier woont zij al sinds 2001 
met veel plezier. Renske heeft mij benaderd 
om iets te vertellen over haar grote passie: 
Werken met kleur. Als kunstenaar voelt zij 
zich verbonden met kleur en ze blijft er over 
leren!

Hoe is deze passie ontstaan? “Mijn passie voor 
kleur is ontstaan toen ik kind was. Er waren 
bijvoorbeeld prentenboeken en sprookjesboe-
ken. De illustraties in die boeken boeiden mij 
enorm. En dat zette mij aan tot tekenen. Iets 
heel anders wat ik mooi vond (en nog steeds), 
is siervuurwerk. Al die kleuren in de lucht. Ik 
ben daar altijd gevoelig voor geweest en werd 
(en word) daar altijd erg blij van. Ook als ik 
vroeger in de kerk zat, zag ik die prachtige 
glas-in-lood ramen. Daar kon ik gefascineerd 
naar kijken. 
Na de middelbare school ben ik naar de 
lerarenopleiding gegaan in Nijmegen om daar 
te leren hoe ik les kon geven in tekenen en 
textiel, maar ook op welke manier ik anderen 
kon leren om te gaan met kleuren. Het mooie 
daaraan was dat ik mensen ontmoette die 
kunst ook leuk vonden. Ik heb daar ontzet-
tend veel geleerd. Bijvoorbeeld hoe kleuren 
in elkaar zitten en ze opgebouwd zijn uit ver-
schillende elementen / helderheden en zeker 
ook: wat je kunt zeggen met kleur.
Kleur bestaat uit golven. Dit is natuurkundig 
allemaal te meten. Wetenschappelijk is ook 
uitgezocht hoe wij kleuren kunnen zien en 
waarnemen. Maar de wetenschap kan dus 
niet zeggen hoe het komt dat kleuren mensen 
inspireren. En juist dat stukje vind ik magisch 
om te zien.”

Terug naar de schooltijd van Renske: “Onder-
tussen bleek dat ik het niet leuk genoeg vond 
om les te geven, waarna ik naar de kunstaca-
demie ben gegaan. Ik wilde graag nog meer 
weten over kleuren. Ik heb op de kunstacade-
mie gekozen voor de richting architectonische 
vormgeving en monumentale kunst. Ik heb 
daarna gewerkt aan mooie projecten. Veel 
kunstwerken in openbare ruimten die gekocht 
waren door gemeenten of bijvoorbeeld 
Rijkswaterstaat. Het lastige hierin vond ik wel 

dat kleur hierin vrijwel nooit een grote rol 
speelt. Daarom ben ik hier later niet in verder 
gegaan.”

In de woonkamer waar we zitten voor dit 
interview, hangen verschillende kunstwer-
ken die Renske zelf heeft gemaakt. Ook nu 

is ze weer bezig aan een schilderij 
met veel kleuren. “Voor mij is de 
kunst die ik maak heel persoonlijk. 
Het is een persoonlijke uitdruk-
king van stemming en sfeer. Als ik 
met kunst bezig ben, is er een stille 
verwondering in mij over wat er 
gebeurt. Ik ben dan op zoek naar het 
evenwicht en harmonie in het beeld 
wat ik maak. Wel heb ik altijd een 
idee of thema als ik wat ga maken. 
Hier werk ik dan langere tijd mee, 
bijvoorbeeld contrast of ritme. Ik 
houd dan ook niet van specifieke 
opdrachten. Nee, ik ben veel meer 
iemand van het maken van vrije 
opdrachten.”

“Als ik over Blokhuisbrug kom en  
richting Zegveld afsla, word ik iedere 
keer weer verliefd op de kleuren die 
ik dan zie. Ieder moment is weer 
anders. Prachtig om te zien. Ook alle 
kleuren in en rond Zegveld. Heerlijk 
gewoon! Weet je, mijn passie is een 

cadeautje voor mij. Hierdoor kan ik genieten 
van de dingen om mij heen. Dat heb ik nodig. 
En ik wil deze passie graag delen met ande-
ren. Dat maakt dat ik aan het nadenken ben 
over hoe ik mijn kunst beter bereikbaar kan 
maken voor anderen. Zo nu en dan exposeer 
ik mijn werk. Dat is echt leuk. Soms verkoop 
ik wel eens iets van wat ik heb gemaakt. Dat is 
toch altijd weer bijzonder. 
Ik heb ook gestudeerd om kleuradvies te 
geven. Hiervoor kunnen mensen mij altijd 

benaderen. Maar het is niet echt  mijn passie. 
Dat is namelijk het maken van kunst en daar 
ben ik zeker 20 uur per week mee bezig. Mijn 
gezin laat mij hierin helemaal vrij. Ik kan en 
mag het doen op mijn eigen manier en daar 
ben ik oprecht heel blij mee.”

We komen te spreken over onze lievelings-
kleuren. “De lievelingskleur van mensen 
brengt hen terug in een sfeer van gevoel 
zonder taal, zonder woorden en zonder oor-
deel. Het betekent ook, vaak zelfs onbewust, 
iets voor mensen." Zelf houdt Renske van 
combinaties van kleuren. “Vaak maakt kleur 
iets mooi. Of het maskeert wat. En dat mag 
ook. Kunst is voor mij iets om geïnspireerd 
te blijven. Het is voor mezelf een kunst om 
hierin aan het werk te blijven. Naast het werk 
als kunstenaar ben ik ook vrijwilliger in de 
bibliotheek. En ik was dus vroeger gefasci-
neerd over de prachtige gekleurde platen in 
de boeken. Die fascinatie heb ik nog steeds 
en recht vanuit mijn hart wil ik dit dan weer 
doorgeven aan kinderen!”

Het is een prachtige zin waar Renske dit inter-
view mee afsluit. De passie, de fascinatie voor 
kleuren is echt te zien bij haar. 
Heb jij nou ook ergens een passie voor? Wil 
je echt ergens helemaal voor gaan? Neem dan 
contact met ons op en we komen graag langs 
om hierover te schrijven. 

Kunst is om geïnspireerd te blijven!!

De Passie 
van…

Renske Moes

De Berichtgever
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Welkom in de kerk 
op 2e Pinksterdag
(Een ingekomen bericht)  

Hebt u altijd al eens een dienst in de Hervorm-
de kerk van Zegveld bij willen wonen?
Bent u benieuwd wat de kerk nu precies her-
denkt en viert met Pinksteren?
Op 2e Pinksterdag, maandag 29 mei a.s., start 
om 9.30 uur een dienst over het Pinksterfeest.
De kerk is open vanaf 9.00 uur en de dienst 
zelf duurt van 9.30 tot ca. 10.45 uur en wordt 
geleid door onze eigen predikant Aart-Jan 
Hagedoorn.
Met vragen kunt u bellen naar Dick Verburg 
op nummer 0348-691059. 

(Een ingekomen bericht)

Het is al bijna zover! Op 1 juli a.s. vindt 
bij Polsstokclub Zegveld de Tweekamp 
plaats. Dit is een unieke wedstrijd binnen 
het polsstokverspringen (fierljeppen). Op 
deze dag strijden de beste springers uit 
Friesland als één team tegen het team met 
de beste springers uit Holland. Normaal 
gesproken is polsstokspringen een indivi-
duele sport, dus het is extra bijzonder dat 
tijdens de Tweekamp de springers als een 
team in actie komen!
Op de eerste zaterdag van juli wordt er een 
groot spektakel verwacht op onze polsstok-
accommodatie aan de Nijverheidsbuurt. De 
wedstrijd zal geopend worden door middel 
van het zingen van het Friese volkslied en het 
Nederlandse volkslied. Vervolgens mogen de 
springers elk vier keer een sprong wagen over 
het water. De springers rennen over de schans, 
waarna ze in de polsstok springen, zo snel mo-
gelijk naar boven klimmen en uiteindelijk in 
het zandbed landen. Dit allemaal met als doel 
om een zo ver mogelijke afstand neer te zetten. 
Dit alles moet gebeuren zonder in het water 

Tweekamp polsstokverspringen 
Holland vs. Friesland

te belanden. Deze sport vereist dus een hoop 
kracht, maar ook snelheid, coördinatie en ba-
lans. Tijdens het kijken naar deze spectaculaire 
wedstrijd kunt u genieten van lekkere hapjes 
en drankjes van onze eet- en drinkkramen.
Ook voor de kinderen maken we er een feest 
van, met onder andere een springkussen en 
een dierenwei. Voor iedereen valt er deze  
middag wat te beleven!
Kortom, het belooft een gezellige dag te wor-
den bij Polsstokclub Zegveld. U bent van harte 
welkom om deze wedstrijd bij te wonen. De 
Tweekamp start om 13.45 uur op zaterdag  
1 juli, Nijverheidsbuurt 12 te Zegveld.  
Hopelijk tot dan!

Bedrijfsweg 6  2421 LE Nieuwkoop
www.v-m-s.nl      info@v-m-s.nl

Peter Brak  06- 53 759 278

Electric SUB Company - 06 - 24 95 50 69 - info@electricsubcompany.nlUB Company - 06 - 24 95 50 69 - info@electricsubcompany.nl

www.ee-sub.nl

Suppen, maar dan elektrisch!aar dan elektrisch!
Genieten vann de natuur. Met de E-SUB vaar 
je staand en geruisloos met ongeveer 6 km/geruisloos met ongeveer 6 km/
uur door natuurgebieden. Door staand te varen
heb je een prachtig uitzicht over de omgeving, 
je kijkt over rietkragen en slootkanten heen in 
plaats van er tegenaan.



Het is een prachtige voorjaarsavond als ik 
bij het huis van John van Lieshout in de 
Meije aankom. De eerste warme dagen zijn 
voorspeld. Het zal niet lang meer duren of 
de boten worden weer uit de stalling gehaald 
om het water op te gaan. Bij John liggen de 
e-subs, waar ik voor kom, ook nog in de 
schuur. Ik word meteen uitgenodigd om een 
kijkje te nemen bij de elektrische sup-
boards die John zelf uitgevon-
den heeft. 

“Kijk, dit is er één. Deze e-sub is eigenlijk een 
kruising tussen een sjieke sloep en een sup. 
Hij is 90 cm breed, 3 meter lang en weegt on-
geveer 85 kilo. Je neemt hem dus niet zomaar 
mee onder je arm om hem in het water te laten 
glijden. Ik heb hier een soort trailer staan 
om hem mee te vervoeren en het water 
in te la- ten. Doordat het zo’n degelijk 
vaartuig is, is het echter heel stabiel en 
eigenlijk voor iedereen toegankelijk. 

Ook 
kun 
je goed 
balans 
houden met de 
verstelbare stuur-
stang. De stuurstang 
is te verstellen, zodat je 
gemakkelijk onder lage brugge-
tjes door kunt varen.”
John laat me zien waar de accu zit. De 
accu is eenvoudig uitneembaar, zodat hij evt. 
vervangen of opgeladen kan worden. Na zo’n 
3,5 uur is dat het geval. John noemt: “Na 3,5 
uur gevaren te hebben, is het natuurlijk ook 
hoog tijd voor een hapje of een drankje.”
Als ik de e-subs bekeken heb, loop ik achter 
John aan naar binnen. John begint te vertellen 

Ontspannen op het water met de e-sub
hoe hij 6 jaar geleden op het idee is geko-
men om deze e-subs te ontwerpen. “Ik wilde 
iets maken van een plank met een motortje 
waardoor je staand door de polders kan varen. 
Met een sloep kijk je namelijk vooral tegen de 
rietkraag aan en bij een sup moet je juist weer 
hard werken om vooruit te komen. Deze e-

sub, wat staat voor Electric Stand 
Up Boating, is echt een 
combinatie van die twee.
Met een technische ach-

tergrond en twee rechter-
handen ging ik in 2018 als 

ZZP’er aan de slag. Ik kon toen daarnaast 
veel tijd besteden aan het ontwikkelen 
van de e-sub. Ik had een idee van hoe het 
er ongeveer uit moest zien. Van lieverlee 
paste zich dat wat aan qua vorm en qua 
uitvoering. De technieken die ik heb ge-
bruikt, beheerste ik al. Ik heb in samen-

werking met Botenservice Timmer uit 
Nieuwkoop het model gemaakt. Als je 
eenmaal een goed model hebt, kun je 

daar een polyester versie van maken. 
Dus dat heb ik gedaan. En dan kom 

je onderweg allerlei problemen 
tegen. Uiteindelijk heb 

ik in 

drie 
jaar tijd ge-
maakt wat er nu staat.”
En wat John gemaakt heeft lijkt uniek te 
zijn in Nederland, ja zelfs in de wereld. Er be-
staan wel supboards met een motor, maar dan 

moet je nog peddelen om te sturen. 
De uitvinding van John is inmiddels al via 
meerdere kanalen onder de aandacht gebracht. 
“Ik heb met de e-subs in het AD gestaan, ik 
heb veel bedrijven aangeschreven, ook zijn we 
met de subs zelf bijvoorbeeld in de Singel in 

Woerden, in Giethoorn en in Amsterdam 
geweest. Het was geweldig om daar in de 

grachten met de subs te varen. Ook 
kregen we veel leuke reacties. 

Het nadeel is daar al-
leen dat er niet 

snel een 
vergun-

ning 

wordt 
afgegeven om 

iets nieuws te verhuren. De grachten zijn al 
overvol en vooral de rondvaartboten zitten 
niet op extra verkeer te wachten. Op dit mo-
ment heb ik 4 e-subs liggen, daarmee hoop ik 
een begin te maken met het verhuren aan be-
drijven. Het mooiste en meest praktische is het 
als het bedrijven zijn die al boot- of kanover-
huur hebben in combinatie met horeca. Dan 
kun je leuke arrangementen maken met een 
rondje varen en een hapje en een drankje. De 
Hollandsche Leeuw in Nieuwkoop is bijvoor-
beeld geïnteresseerd, maar zit nog middenin 
een verbouwing. Ik denk dat het heel populair 
kan worden. Mensen zijn vaak wel in voor 
iets nieuws en het is een heel ontspannende 
manier om van een waterrijke omgeving te 
genieten. Het balletje moet alleen nog even 
gaan rollen…”
De Berichtgever wenst John heel veel succes 
met het promoten van zijn e-subs. Wie weet 
zien we ze binnenkort wel langs varen!
Voor wie meer wil weten over de e-subs of evt. 
verhuur, google e-sub of kijk op www.e-sub.nl. 
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Machinehandel, Verhuur en Reparaties

G. Donselaar & Zn.
De firma Donselaar verhuurt, repareert en handelt in heftrucks, hydraulische 

kranen en motoren. Verder leveren wij hydraulische slangen en toebehoren.  

            Ook voor constructiewerk en het lassen van ijzer, roestvast staal en 

aluminium kunt u bij ons terecht.

Wilt u meer weten? 

Kom naar Nijverheidsbuurt 5 in Zegveld of 

neem vrijblijvend contact met ons op:

marceldonselaar@ziggo.nl

Voor informatie en prijsopgave:

info@elwi.nl of bel, WhatsApp naar 06 - 22467345 

Reparatie,- Aansluiten,- Inbouw van  

Elektrische Apparaten, Elektra aanleg
Rookmelders zijn verplicht vanaf
1 juli 2022. LED verlichting dimmen?

ELWI heeft speciale LED dimmers voor 
storingsvrij dimmen.

(Een ingekomen bericht)

In groep 1 werkten wij de afgelopen weken 
over een heel herkenbaar thema: Vogels 
en dan in het bijzonder de ooievaar. Wat is 
dat toch voor een vogel die steeds over het 
schoolplein komt vliegen? En waarom neemt 
die vogel toch al die takken mee in zijn snavel? 
En hoe blijft een vogel zweven? Dat hebben de 
kinderen van groep 1 uitgezocht. 
Ze hebben geleerd dat er verschillende vogels 
zijn; bijvoorbeeld weidevogels, tuinvogels en 
ook roofvogels. Maar ook weten ze nu het ver-
schil tussen donshaartjes en veren. We kijken 
nog dagelijks naar de vogels via de webcam 

Groep 1 van Jorai werkte over Het Ooievaarsdorp Uitslagen diverse 
spelen 
Oranjevereniging
(Een ingekomen bericht)
Winnaars vlaggetjeswedstrijd:
Fabian van Mourik – 1 jaar
Milou van Nieuwkerk – 3 jaar
Jinthe Spaanderman – 4 jaar
Naomi Muis – 5 jaar
Jedidyah Spaanderman – 6 jaar
Lana Dekker – 7 jaar
Lizzy Beiboer – 8 jaar
Faemke van der Werff – 10 jaar

Winnaars puzzeltocht:
Kinderen tot en met groep 6:
Ruben en Victor Kastelein

Vanaf groep 7 tot en met 15 jaar:
Lieke van Vliet

Vanaf 16 jaar:
Dick Verburg 

Winnaars 65+ puzzel:
Ina de Bruijn
Liny van Mourik

Alle winnaars hebben hun prijzen ondertussen 
ontvangen.

van 'beleef de lente'. 
Na een paar weken werken over de vogels, 
kwam er een vader in de klas, hij is vrijwil-
liger bij het ooievaarsdorp. Hij kwam vertellen 
over het eten van een ooievaar. Wist u dat een 
ooievaar ook braakballen maakt? In de klas 
werd een braakbal uitgeplozen en ontdekten 
de kinderen botjes en haren. 
Het thema werd afgesloten met een bezoek 
aan Het Ooievaarsdorp. Daar kun je de ooie-
vaars van heel dichtbij bekijken als je door de 
gele verrekijker tuurt. Er kwamen precies een 
paar ooievaars terug op het nest, die begonnen 
mooi te klepperen. Indrukwekkend en fasci-
nerend. We bedanken de vrijwilligers van Het 
Ooievaarsdorp voor deze bijzondere ervaring!

T.A. BLONK
Onderhoud & Dienstverlening
�*+��������,

$

,�((�-(*+�����

$

(�������,

MIDDENWEG 37  3474 KC ZEGVELD  |  TEL 0348 691100
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Uitslag Provinciale Statenverkiezingen Zegveld
In De Berichtgever van maart jl. vermeldden wij de uitslag van de Provinciale Statenverkiezin-
gen uit ons dorp. Daarna werden wij door een lid van het stembureau erop geattendeerd dat de 
cijfers niet juist waren. Wat was nu het geval, in de ons toegezonden voorlopige uitslag had men 
twee stembureaus verwisseld. De uitslag van het stembureau MFC Milandhof was verwisseld 
met de uitslag van het stembureau MFC Decibel (Harmelen). 
Alsnog willen wij u de juiste uitslag doen toekomen. Omdat de cijfers van geheel Woerden wel 
juist zijn, hebben we nu de cijfers van Zegveld van vier jaar geleden ernaast gezet.

De verkiezingen voor de Provinciale Staten hebben een politieke aardverschuiving teweeg 
gebracht. In alle provincies kwam de nieuwe politieke partij BoerBurgerBeweging (BBB) als 
grootste binnen, een unieke gebeurtenis. De BBB heeft als doel zich in te zetten voor de leefbaar-
heid op het platteland en voor de agrarische sector. En met name de agrarische sector verkeert 
in onzekerheid vanwege het landelijke stikstof beleid. Ook in ons dorp kwam de BBB met stip op 
nummer één binnen en werd de grootste partij met 38% van het totaal uitgebrachte stemmen. 
De stemmen voor BBB kwamen vooral bij het CDA, ChristenUnie en Forum voor Democratie 
vandaan en van kiezers die vier jaar geleden niet hadden gestemd. Want het aantal stemmers in 
ons dorp was fors hoger dan bij de vorige Provinciale Statenverkiezingen in 2019.  

De zetelverdeling voor de Provinciale Staten van Utrecht ziet er nu als volgt uit:
BBB 7, Groen Links 7, VVD 6, D66 5, CDA 4, PvdA 3, PvdD 3, ChristenUnie 3, Volt 2, JA21 2, 
PVV 2, SGP 2, SP 1, FvD 1 en 50 PLUS 1.  

In onderstaande tabel ziet u de uitslag van de Provinciale Statenverkiezingen 2023 in Zegveld 
met daarnaast de uitslag van de Provinciale Statenverkiezingen 2019 in ons dorp.

   Zegveld Zegveld Zegveld Zegveld 
Partij % uitslag 2023 stemmen 2023 % uitslag 2019 stemmen 2019
CDA 13,06%  178 31,4% 364
PvdA 3,23%     44    2,5% 29
SP  0,66%         9       1,6% 19
VVD 6,16%   84 9,8% 114
PVV 2,94%     40  5,1% 59
GroenLinks 2,79%   38 3,3% 38
ChristenUnie 7,19% 98  12,9% 149
SGP 12,84% 175 11,0%   127 
Forum v Dem                1,25%   17   13,3%   154
D66     2,57%      35          3,3%     39
PvdD     1,91%     26     2,2%     25 
50plus     0,88%     12     2,2%     25
Denk               0,44%        6     0,2%       2
U26 Gemeenten 1,61%   22     0,6%       7
BBB 38,00% 518     0,0%     --- 
JA21   2,49%   34     0,0%     --- 
Volt   1,47%   20     0,0%     --- 
Belang van Nederland   0,15%      2     0,0%     --- 
Zwarte Piet is Zwart   0,07%     1     0,0%     ---
Blanco/ongeldig   0,29%     4     0,6%       7
 ---------        --------- ---------          --------
 100,00%          1363          100,00%             1158

Open Toernooi bij TV 
Miland: het Miland 

Summer Toernooi!
(Een ingekomen bericht)
Wij willen jou van harte uitnodigen voor het TV 
Miland dubbeltoernooi welke gehouden wordt 
van woensdag 21 t/m zaterdag 24 juni a.s..  
Overdag worden de 50+ wedstrijden gespeeld 
en ’s avonds zijn de 17+ en de 35+ aan de 
beurt. Tennissers van niveau 6 tot en met 9 
kunnen meedoen aan de categorieën  
HD – DD – GD en er zal in een poulesysteem 
gespeeld gaan worden. Indeling vindt plaats 
op actuele speelsterkte en bij het spelen van 
een eventuele 3e set zal een Super Tiebreak 
gespeeld gaan worden.
Tijdens het toernooi kun je genieten van 
uitstekende maaltijden welke bereid worden 
door onze inmiddels welbekende en gewel-
dige keukenbrigade. Toeschouwers zijn ook 
welkom voor een hapje en/of een drankje 
en zij kunnen op het terras van ons mooie 
nieuwe park genieten van de tennissport.
Inschrijven: via www.toernooi.nl 
 tot uiterlijk 5 juni a.s.
Kosten: € 10,- per persoon
Adres: Milandweg 27, Zegveld

Lukt het inschrijven niet of heb je geen 
partner maar wil je wel meedoen, mail naar 
tvmilandopen@hotmail.com.

We zien je graag bij het Miland Summer 
Toernooi!
Toernooicommissie TV Miland

O T i bij TV

Amstelkade 4e, 3652 MD, Woerdense Verlaat
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Paulien Emidio 

Dorpsconsulent ZegveldZorgt
Mobiel: 06-14326531 

E-mail: dorpsconsulent@zegveldzorgt.nl
Bezoek en post adres: 
Clausstraat 22-c, 3474 JZ Zegveld
www.zegveldzorgt.nl

Werkdagen:

Woensdag en donderdag
van 08.00 tot 17.30 uur.

Paulien Emidio We

Trimsalon Woopy
Honden- en kattentrimsalon
Nieuwstraat 5 - 3474 JL Zegveld
06-55685784
trimsalonwoopy@gmail.com
www.trimsalonwoopy.nl
Lisa Graafland
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www.disseldorpinstallaties.nl

J. de Kat - Begrafenisverzorging

       Jan de Kat

   Boterbloem 26
  2851 ZD Haastrecht
 jdekat@hotmail.com
www.jdekatbegrafenisverzorging.nl

06 204 21 247

Dag en nacht bereikbaar

06 22335240

�������	
�
aan huis 

in Zegveld en 
�������

Emilyshairdesignzegveld@gmail.com
06 22 33 52 40



Marileen Dogterom
Voor veel Zegvelders is zij misschien niet zo 
bekend, maar vanaf nu is Marileen Dogterom 
uit de Meije een bekende Zegvelder. En niet 
voor niets. Zij kreeg op 26 april jl. een hoge 
Koninklijke Onderscheiding. Nee, geen smoes 
om haar naar de uitreiking te lokken, maar 
gewoon de avond ervoor verteld. Marileen 
is sinds 1997 werkzaam aan de Technische 
Universiteit Delft, faculteit Technische Na-
tuurwetenschappen. Zij is hoogleraar biona-
noscience. Haar biofysisch onderzoek is van 
fundamentele aard met een directe impact 
op de cel- en systeembiologie. Op de lange 
termijn is dit soort onderzoek essentieel om 
ook op het gebied van gezondheid en voeding 
toekomstige doorbraken mogelijk te maken. 
Regelmatig geeft zij les en lezingen voor het 
brede publiek. Sinds 2001 geeft Marileen 
mastercursussen in Advanced Biophysics en 
neemt deel aan een programma dat colleges 
geeft aan middelbare scholieren. Ook op TV 
komt ze wel eens voorbij en zij schrijft voor 
Nederlandse populairwetenschappelijke 
tijdschriften.
Naast haar baan aan de TU Delft is zij presi-
dent bij de Koninklijke Nederlandse Acade-
mie voor Wetenschappen, een genootschap 
van excellente Nederlandse wetenschappers. 
De leden worden gekozen op basis van 
hoogwaardige wetenschappelijke prestaties 
en blijven levenslang lid. Marileen is een 
inspirerende en betrokken onderzoekleidster 
en heeft een uitgebreide staat van dienst in het 
aantrekken en inspireren van getalenteerde 
bachelorstudenten, promovendi en postdocs. 

De burgemeester benoemde het als volgt: “U 
bent een boegbeeld voor excellente weten-
schapsbeoefening.” 
Marileen startte haar vrijwillige werkzaamhe-
den in 2005. Veel van het door haar ver-
richte vrijwilligerswerk vond niet in Neder-
land plaats, maar onder meer in Amerika, 
Duitsland, Frankrijk, Spanje, Engeland en 
Denemarken. De werkzaamheden bevatten 
doceren op Harvard, wetenschappelijk advies 
geven, zorgen voor kwaliteitsborging, het 
jureren en voorstellen en het wereldwijd stra-
tegisch adviseren in wetenschapsbeleid. 
De burgemeester besluit: “Gelet op uw bijzon-
dere verdiensten als pionier in de wetenschap, 
uw internationale leidinggevende capaciteiten 
bij toonaangevende onderzoeken en de we-
reldwijde erkenning die Nederland kreeg voor 
de onderzoeken die u leidde, mag ik u me-
dedelen dat het Zijne Majesteit, onze Koning 
heeft behaagd u te benoemen tot Ridder in de 
Orde van de Nederlandse Leeuw. Vervolgens 
kreeg Marileen de bijbehorende versierselen 
opgespeld door burgemeester Molkenboer.

Florentina Immerzeel
Haar zoon Otto zou een aanmoedigingsprijs 
ontvangen als sporttalent in de gemeente 
Woerden. Er was daarvoor zelfs een officiële 

Een Koninklijke Onderscheiding voor Marileen en Florentina
brief opgemaakt. De uitreiking zou plaatsvin-
den op woensdag 26 april jl. Florentina Im-
merzeel snapte er niets van, want dat zou dan 
gelijktijdig met de uitreiking van de Konink-
lijke Onderscheidingen zijn. Ze vertrouwde 
het niet, maar goed, het zal wel. En zo werd 
zij gelokt naar Plein 7 in Woerden waar de 
mensen naar toe moesten komen die een Ko-
ninklijke Onderscheiding zouden krijgen. Een 
en ander neemt niet weg dat Otto wel degelijk 
een sporttalent is.
Florentina was vanaf 2011 tot heden secretaris 
van de Christelijke Oranjevereniging Zegveld. 
Naast het feit dat de Oranjevereniging verant-
woordelijk is voor de viering van Konings-
dag, is zij dat ook voor de viering van 4 en 5 
mei. Daarnaast is er de toneelavond. Al deze 
activiteiten zorgen voor een hoop gezelligheid 
in Zegveld, waarbij Florentina al die jaren het 
aanspreekpunt  was voor dorpsgenoten en de 
gemeente. 
Ook binnen de kerkelijke gemeente is Floren-
tina actief. Naast het kostersechtpaar Henk 
en Dicky Oskam is zij vanaf 2011 samen met 
haar man aan de slag gegaan als koster. “Met 
de andere vrijwilligers zorgt u ervoor dat 
de kerkdiensten gehouden kunnen worden. 
Daarbij houdt u de kerk schoon.” Vanaf 2015 
is Florentina ook leidster van meisjesclub 
Mirjam. Wekelijks verzorgt zij leuke en leerza-
me avonden voor meisjes uit groep 7 en 8 van 
de basisschool. 
In de periode dat haar kinderen op de 
basisschool zaten, was Florentina actief als 
overblijfmoeder. De kinderen (en vooral 
de ouders) zijn haar hiervoor erg dankbaar 
geweest. Het is fijn dat de kinderen jarenlang 
hebben kunnen rekenen op een vaste overblijf 
moeder. Dit zorgde voor structuur en voor-
spelbaarheid.
Tot slot loopt Florentina tijdens het collecte-
seizoen voor diverse goede doelen. De 
burgemeester vertelt: “Voor uw familie is dit 
inmiddels zo normaal geworden dat ze niet 
meer weten voor welke doelen u allemaal ac-
tief bent. Dat is oprecht bijzonder te noemen.”
De burgemeester besluit met de woorden: 
“Uw vrijwillige en waardevolle inzet voor al 
deze doelen hebben er dan ook voor gezorgd 
dat het Zijn Majesteit, onze Koning heeft be-
haagd u te benoemen tot Lid in de Orde van 
Oranje-Nassau.” Ook bij Florentina werden 
de bijbehorende versierselen opgespeld door 
burgemeester Molkenboer. 

De Berichtgever feliciteert Marileen en Flo-
rentina van harte met het ontvangen van hun 
Koninklijke Onderscheiding.
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Peuterochtend
Elke donderdag 
8.30 -12.00 uur



Koningsdag e

De vossen van de op 5 mei gehouden vossenjacht

De gedecoreerden werden in het zonnetje gezet.

Tijdens de bingo waren 200 personen aanwezig

Startklaar voor de puzzelrit.

Spellen circuit

Spellen circuit

Gezellig koffiedrinken in de Milandhof na de aubade

Spanning
bij de bingo
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en 5 mei 2023

Drie bestuursleden van de Oranjevereniging namen afscheid

Kinderen zongen en sprongen tijdens 
de aubade de ZiggZagg.

Peter Vermeij en John Muit 
waren de bingo-boys.

Het personeel van de Milandhof 
stond er klaar voor.

Publiek bij Koningsdag 2023

Theater Fantast 
met de Dwaze 
draak Show.

Er werd uitbundig 
gevlagd
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Het gebeurt niet vaak 
dat we een bloemetje 
brengen bij een diaman-
ten echtpaar, oftewel 
een echtpaar dat 60 jaar 
getrouwd is. Wil (80) en 
Rinus (81) Hoogerbrugge 
bereikten op 18 april jl. 
deze mijlpaal. Reden voor 
De Berichtgever om dit 
echtpaar in de bloemetjes 
te zetten.
We werden ontvangen in 
hun nieuwe en gezellig 
ingerichte woning aan 
de Clausstraat in woon-
complex De Pionier. “We 
wonen hier buitengewoon 
naar ons zin. Het is zoveel 
luxer en mooier.” Op za-
terdag 15 april werden Wil 
en Rinus al verrast door de 
bewoners van De Pionier. 
In de ontmoetingsruimte 
hadden zij koffiedrinken 
georganiseerd ter ere van 
het bruidspaar. De ruimte 
en ook de stoelen voor 
hen waren versierd. Op 
een enkeling na waren alle 
bewoners aanwezig. “Wij 
hebben getrakteerd op 
gebak en hebben genoten 
van deze spontane actie 
van de bewoners. Het was 
zo gezellig.” 
Op de feestdag zelf is het overdag gevierd met 
de kinderen, familie en vrienden. Om 10.30 
uur werd een ieder verwacht bij Plein 7 in 
Woerden. Na de koffie en een borrel stond de 
lunch klaar in één van de zalen boven. Om 
15.30 uur gingen de gasten weer naar huis, 
maar voor Wil en Rinus kreeg de feestdag om 
17.30 uur een vervolg. Toen kwam het gezin 
bij elkaar met de kinderen, klein- en achter-
kleinkinderen. Ontmoetingspunt was bij de 
Petruskerk in Woerden om foto’s te nemen. 
Daarna hebben ze 

De Berichtgever zegt het met bloemen

heerlijk gegeten bij Bistro De Bock. Zo kwam 
deze onvergetelijke feestdag voor Wil en Rinus 
ten einde. Een uitje met het gezin staat nog in 
de planning. Het gezin bestaat inmiddels uit 
twee kinderen (René en Martin) plus aanhang, 
vier kleinkinderen waarvan drie een relatie 
hebben en drie achterkleinkinderen. 
Wil en Rinus zitten nog duidelijk na te 
genieten van alle aandacht voor dit jubileum. 
“We hebben heel veel kaarten ontvangen, de 
burgemeester is geweest met een regiopakket 
(hierin zitten allemaal producten uit de regio), 
we hebben een brief ontvangen van de Koning 
en van de commissaris van de Koning met 
daarin felicitaties. We mochten veel belangstel-
ling vanuit de kerk ontvangen, het is allemaal 
heel geweldig.”
Alhoewel ze nu 60 jaar getrouwd zijn, zitten 
ze beslist nog niet stil. Zeker Rinus niet. Hij 
organiseert nog steeds het Jeu de Boules 
spel namens Welzijn Zegveld. En eens in de 
veertien dagen helpt Rinus bij het tellen van 
de collectes van de hervormde kerk. En hierbij 

hoort dan ook het uittellen en 
klaarmaken van de bestelde 
collectemunten. “Eenmaal in de 
veertien dagen rijd ik de Plusbus 
van Hart van Woerden. De bood-
schappendienst van de Plusbus 
is bedoeld voor inwoners van de 
stad Woerden die niet meer in 
staat zijn dit zelfstandig te doen. 
Verder zit ik op de schilderclub 
van Welzijn Zegveld. Nee, ik 
ben geen talent, ik schilder van 
een voorbeeld, maar dat geeft 
niet, ik heb daar plezier in.” Met 
het doen van klusjes bij Siveo is 
Rinus vorig jaar gestopt, maar er 
is weer iets anders op zijn pad ge-
komen. “Ik zit in de beheerscom-
missie van De Pionier. We doen 
dat met z’n vieren. Als er iets is, 
proberen we dat op te lossen.”
Wil verzorgt het huishouden 
en het gezin. “De afgelopen tijd 
hebben we veel bezoek gehad 
in verband met onze verhui-
zing. En daarvoor moest er veel 
geregeld en uitgezocht worden 
voor de nieuwe woning. Dus we 
hebben het best wel druk gehad. 
Het liefst hebben we een rustig 
leventje. Ik mag graag lezen, dus 
als het even kan vind ik dat een 
heerlijk tijdverdrijf.”

De Berichtgever wenst dit dia-
manten echtpaar nog heel veel 

goede en gezonde jaren en uiteraard lieten wij 
de felicitaties vergezeld gaan met het bloemetje 
van de maand.  

 Salon La Sonrisa

Esensa Mediterana 
natuurlijke verzorging voor elke huid! 
Verkrijgbaar bij Salon La Sonrisa
www.esensamediterana.nl 
Tel. 06-28899367      

Goede Doelen Dag 2023
(Een ingekomen bericht)

Het duurt nog even, maar zet 23 september 
a.s. vast in uw agenda! Als Goede Doelen-
commissie hopen we dan alweer de 29e 
Goede Doelen Dag te houden. We hebben al 
allerlei leuks bedacht. Om alvast een tipje van 
de sluier op te lichten: het thema is 'Oud-
Hollandse ambachten'. Beheerst u zelf een 
ambacht dat u graag zou willen laten zien? Of 
heeft u nog tweedehands boeken liggen voor 
de boekenkraam? We horen het graag! Spreek 
één van de commissieleden aan (Emmy van 
Ingen, Janneke Blonk, Marleen de Groot en 
Daniël van Draanen) of stuur een mailtje naar 
dvd_dvd@live.nl.

Daarna hebben ze 

Hiermee willen we graag iedereen bedanken 

voor de vele kaarten, felicitaties, bloemen 

en cadeautjes die we hebben gekregen bij 

ons 60-jarig huwelijksjubileum.

Dankbaar zien we erop terug.

Met vriendelijke groet,

Rinus en Wil Hoogerbrugge-Loenen
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(Een ingekomen bericht)

Al geruime tijd zijn de Jorai school, de 
Milandhof en het Dorpsplatform in gesprek 
om na te denken over de toekomst van het 
dorpshart van Zegveld. Aanleiding hiervoor 
is met name vervanging van het verouderde 
schoolgebouw van de Jorai (medio 2028) 
en de ontwikkelingen met betrekking tot de 
Milandhof. Zoals te groot, te veel versplinterde 
ruimtes en enorm veel energie verbruik.

De ontwikkelingen met betrekking tot het 
dorpshart van Zegveld hebben daarnaast 
raakvlakken met de omgevingsvisie van 
de gemeente Woerden. De omgevingsvisie 
beschrijft hoe Zegveld er qua ruimtelijke 
ordening over 20 jaar uit komt te zien en hoe 
de schaarse ruimte verdeeld kan worden. De 
inwoners zijn bij de omgevingsvisie betrokken 
en hebben hierop kunnen reageren. Vanuit 
Zegveld is hierop door het Dorpsplatform 
gereageerd.

Het Dorpsplatform vindt dat het voor de 
leefbaarheid van het dorp belangrijk is dat het 
inwonertal moet groeien. Het Dorpsplatform 
constateert dat het dorp nu al hinder heeft van 
het achterwege blijven van nieuwbouw. Min-
der inwoners heeft namelijk directe invloed op 
de voorzieningen in het dorp, zoals de school, 
de supermarkt en het verenigingsleven.

Vanwege de leefbaarheid van het dorp moet 
meer haast gemaakt worden met woning-
bouwplannen. Er mag nu wel een keer doorge-
pakt worden. Het lijkt erop alsof de aandacht 
meer ligt bij de grote kern van Woerden en er 
nauwelijks interesse is voor de kleinere kern 
Zegveld.

Maar Zegveld zou Zegveld niet zijn, als er 
geen initiatieven op gang zouden komen!
De ontwikkelingen geven namelijk ook 
kansen! Er is een werkgroep opgericht waarin 
de Milandhof, Jorai, het Dorpsplatform en 
Zegveld Zorgt plaats hebben genomen.

In de eerste contouren voor de toekomstplan-
nen worden de volgende richtingen uitgewerkt:

gewaarborgd worden. Onder het mom 
‘De Milandhof is van het dorp’ zullen 
Zegvelders in hun eigen Dorpshuis terecht 
kunnen. Daarbij krijgen verenigingen en 
welzijns- en zorginstellingen onderdak.

 Dit kan overigens niet zonder horeca. Het 
idee is om een deel van een nieuw gebouw 
in te richten voor Dorpshuis, dorpsactivi-
teiten en horeca

inclusief kinderopvang Kind & Co, bij de 
nieuwe Milandhof kan worden gehuis-
vest. Het huidige schoolgebouw is in het 
integrale huisvestingsplan onderwijs van 
de gemeente opgenomen om in 2028 ver-
vangen te worden. Dit versterkt de functies 
van De Milandhof (denk onder meer aan 
uitwisselbare ruimten) en geeft mogelijk-
heden voor onderlinge versterking van 
de school en bibliotheek. Ook ontstaat er 

op de huidige schoollocatie ruimte voor 
woningbouw en andere voorzieningen.

van De Milandhof appartementen kunnen 
worden gebouwd. Naast het voordeel dat 
hierdoor doorstroming op gang komt, 
geeft dit ook een financiële injectie aan de 
plannen.

De initiatiefgroep denkt dat door deze plan-
nen voor de lange termijn een flinke duurzame 
injectie wordt gegeven aan de leefbaarheid van 
ons dorp Zegveld.

Hoe nu verder
Ondanks het feit dat de gemeente Woerden 
positief heeft gereageerd op het initiatief 
en hier in diverse beleidsstukken van de 
gemeente naar wordt verwezen, zijn er op 
dit moment onvoldoende menskracht en 
financiële middelen om dit project op te pak-
ken en een mate van prioriteit te geven. De 
initiatiefnemers gaan echter niet bij de pakken 
neerzitten en zijn van mening dat de gemeente 
een belangrijke rol in het proces heeft en haar 
medewerking moet verlenen.

Om de voortgang te verzekeren komen be-
trokken partijen nog voor de vakantie bijeen. 
Tevens hebben zij contact in hun netwerk met 
marktpartijen die ervaring hebben op locaties 
die veel met Zegveld in dit proces gemeen 
hebben.
De bedoeling is een onderzoekje uit te voeren. 
Dit wordt gedaan in gesprek en overleg met 
de betrokkenen in Zegveld. Voor de Jorai 
kan dit onderzoekje duidelijkheid geven over 
de mogelijkheden in relatie tot het integraal 
huisvestingsplan onderwijs van de gemeente 
Woerden.

Dergelijke grote plannen duren lang en dat 
geldt ook voor deze plannen. Maar we beloven 
het dorp op de hoogte te houden van de 
voortgang van de plannen. Dat zullen we via 
De Berichtgever en informatiebijeenkomsten 
laten plaatsvinden.

En weest u gerust! De Milandhof blijft natuur-
lijk tot die tijd haar functie behouden.
Het Dorpshuis staat voor iedere Zegvelder 
open en Spies en Spijs zal nog jaren mooie en 
smakelijke diners verzorgen. Dat geldt ook 
voor feesten en partijen.

Namens de initiatiefgroep
Mees Weststrate
(voorzitter bestuur Milandhof)

De toekomst van het dorpshart van Zegveld



Onderstaand gedicht is tijdens de doden-
herdenking op 4 mei jl. voorgedragen door 
Bente van Ginkel. Zij heeft het gedicht zelf 
geschreven.

De Tweede Wereldoorlog is al lang voorbij.
Er woonden veel mensen in Nederland,
en niet iedereen heeft het overleefd.
Tijdens de oorlog waren er 4 groepen in Neder-
land.
De slachtoffers, oftewel de Joden.
Een groep die de Joden hielp.
Een groep die er niks aan deed.
En een groep die meedeed met de Duitsers.
Je eigen leven opofferen?
Daar dachten ze niet aan.
Iedereen wilde het overleven.

Hoe voelt het als je een voetbalwedstrijd wint?
Vind je dat dan leuk?
Of bijvoorbeeld als je de loterij wint? Wat fijn!
Dat zou iedereen toch wel willen?!
Neem nu de wereld voor je. 
Wat zou jij doen, als de wereld zonder zonde 
was? Ben je blij?
Eigenlijk is dat hetzelfde.
Geen ruzie, geen verdriet, geen pijn en geen 
oorlog!
Wat zou het dan fijn zijn.

De vraag kwam of we nog een keer de be-
tekenis van het oorlogsmonument konden 
plaatsen. 
Dit oorlogsmonument dat in ons dorp aan 
de Middenweg staat, is veertig jaar na het 
einde van WO II geplaatst om de inwoners te 
herdenken die tijdens de oorlog in Zegveld of 
daarbuiten om het leven zijn gekomen. Tijdens 
het maakproces ontstond bij de kunstenaar 
het idee om een monument te maken waarbij 
'verandering' een rol speelde. Dit werd gere-
aliseerd door het toevoegen van twee assen 
waardoor het beeld kon draaien en van vorm 
kon veranderen. Het is een verwijzing naar 
de oorlog waarbij de omstandigheden voor 
iedereen verschillend waren: voor soldaten, 
burgers en onderduikers. Tevens is het wan-
kele evenwicht een verwijzing naar het feit dat 
oorlog altijd overal aanwezig is. De kunstenaar 
van het monument is Amke Homan. Het 
monument is op 4 april 1985 onthuld.
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Oorlogsmonument 1940-1945

Dodenherdenking 

Vragen waren er over de kranslegging bij het 
monument voor de Zegveldse oorlogsslachtof-
fers.
De kranslegging werd gedaan door Cees en 
Diny Methorst. Cees zijn opa Cornelis van 
Vliet en zijn oom Christinus van Ommeren 
behoorden tot deze oorlogsslachtoffers. 



(Een ingekomen bericht)

Dit jaar kon iedereen op zoek gaan naar QR-
codes. 
Elke QR-code was gekoppeld aan een filmpje 
met een vraag die ingesproken was door een 
bekende Zegvelder. De vragen hadden al-
lemaal te maken met Zegveld/de Meije of met 
Koningsdag.
55 mensen zijn actief op zoek gegaan naar de 
codes en hebben hun antwoorden ingeleverd.
Er zaten makkelijke vragen tussen, maar ook 
hele moeilijke.  

Voor iedereen hierbij ook de antwoorden:

Vraag 1. Lauw Uittenbogaard stelde de vraag: 
Sinds welk jaar is onze nationale vlag rood-
wit-blauw?
Antwoord: 1937
Bonus 1: Sinds welk jaar is de nationale vlag 
ook in gebruik als blauw-wit-rood?
Antwoord: Een omgekeerde vlag is een signaal 
dat men in nood verkeert. Sinds 1846 wordt 
de noodkreet op deze manier gebruikt. In 
2022 werd dit gebruik massaal door de boeren 
gebruikt, maar 2022 is dus niet het juiste 
antwoord.

Vraag 2. Margriet Vermeij stelde de vraag: 
Iedereen kent wel het lekkere gebakje tom-
pouce. Tompouce komt niet alleen in Neder-
land voor, maar wordt ook gegeten in andere 
landen.
Wat is de Engelse naam voor tompouce?
Antwoord: Napoleon

Vraag 3. Gerda Westerink stelde de vraag: 
Zoals jullie weten is melk het belangrijkste 
bestanddeel van kaas. 
Hoeveel liter melk heb je nodig voor 1 kg 
kaas?
Antwoord: 10 liter

Vraag 4. Gijs van Brenk stelde de vraag: 
We staan hier voor de brandweerkazerne van 
Zegveld. De brandweerkazerne is een gemeen-
telijk monument. 

Uitslag puzzeltocht Koningsdag 2023
Hoeveel gemeentelijke monumenten zijn er in 
Zegveld?
Antwoord: 14 gemeentelijke monumenten.

Vraag 5. Piet Bremmer stelde de vraag: 
Sinds dit jaar hebben we in Zegveld ‘De 
Pionier’. Dit nieuwe gebouw staat in de Claus-
straat.
Hoeveel straten in Zegveld zijn vernoemd naar 
een lid van het Koninklijk Huis? 
Antwoord: 5 straten.

Vraag 6. Sjaak Voorend stelde de vraag: 
De beroemdste inwoner van de Meije was 
toch wel Bram van der Vlugt. Hij heeft veel 
betekend voor dit gebied en voor het Groene 
Hart. Onder andere voor het behoud van het 
boerenland. Hij heeft toen een Stichting opge-
richt. Wat is de naam van de Stichting? 
Antwoord: Stichting Gras en Wolken

Omdat dit best een moeilijke vraag is, ook een 
vraag voor de kinderen: noem alle kleuren van 
de regenboog. 
Antwoord: Rood, oranje, geel, groen, blauw, 
indigo en violet

Vraag 7. Dominee Hagedoorn stelde de vraag: 
Tegenwoordig noemen we de feestdag ter 
gelegenheid van de verjaardag van de koning 
Koningsdag.
Vroeger (in de tijd van koningin Wilhelmina) 
heette Koningsdag Prinsessendag.  Is dat waar 
of niet waar?
Antwoord: Waar

Vraag 8. Henk Oskam stelde de vraag: 
Bij heel veel dorps aangelegenheden zorgt de 
KNA voor de muzikale omlijsting.
Zij spelen 3 fragmenten uit stukken van hun 
voorjaarsconcert. Dat concert had als thema 
filmmuziek.
Van welke 3 films hoort u hier een fragment?
Antwoord: A: Sneeuwwitje B: Beverly Hills 
Cop C: Jurassic Park
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Voor degenen die de speurtocht deden met de 
vragen in de enveloppen was natuurlijk geen 
muziekfragment te beluisteren. Hier waren 
3 plaatjes van muziekinstrumenten met de 
vraag: Welk muziekinstrument is dit?
Antwoord: A: Bariton B: Bugel C: Drumstel 

Vraag 9. Bart Bremmer stelde de vraag: 
Bij de geboorte van een kind worden vrijwel 
altijd roze of blauwe muisjes op een beschuit 
gegeten. Toen Koning Willem-Alexander 
geboren werd, vierde het koningshuis dit niet 
alleen met de bekende beschuit met blauwe 
muisjes, maar ook met oranje tompouces
Hoeveel tompouces hebben wij verkocht in de 
week van Koningsdag?
Antwoord: 1356 tompouces

Vraag 10. Danielle van Elk stelde de vraag: 
Vandaag is het 27 april. De verjaardag van 
Koning Willem-Alexander. Weten jullie hoe 
oud de koning, koningin en hun 3 dochters bij 
elkaar opgeteld zijn?
Antwoord: 56+ 51+ 19+ 17+ 16= 159

Vraag 11. Marcel Dekker stelde de vraag: 
Hoeveel A’s zitten er in de voornamen van het 
Koninklijk gezin. 
Antwoord: 11

Bonus bij vraag 11: Maak met stoepkrijt een 
feestelijke boodschap of een mooie grote teke-
ning voor de Koning en maak er een foto van. 
Deze foto mag gemaild worden naar de Oran-
jevereniging. 

We hebben acht mooie tekeningen ontvangen. 
Deze zijn samengevoegd tot een collage en 
hebben we naar de Koning gemaild.

Vraag 12. Job van Meijeren stelde de vraag: 
Hoeveel kilometer is de Meije? (Gemeten 
vanaf de rotonde bij Bodegraven t/m de split-
sing met de Oude Meije) 
Antwoord: 10,9 km

De toneelgroep speelde 15 april De erfenis van tante Bella
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De beste zorg
voor al uw

tuinmachines!!

Brasserie De Halve Maan 
Hazekade 20, 2411PP Bodegraven, 06 14 44 55 11

www.brasseriedehalvemaan.nl

Brasserie de Halve Maan is helemaal klaar voor de 
zomer! Leuk dat wij al zoveel gezellige mensen hebben 

mogen ontvangen bij ons op het terras en 
in de brasserie. 

Samen met ons enthousiaste team maken wij van uw 
bezoek een beleving waar gezelligheid�������	�
���

goed eten en een����������	 samenkomen. 
Benieuwd naar onze nieuwe kaart? 

��������������������������������������������

Deel je onze passie voor horeca en ben je
doordeweeks beschikbaar? 


�����	������� door een bericht te sturen naar:
������������������������������������"�""�##���

Beschoeiingen

Vlonders

Hekwerken

Tuinschermen

Grondwerk

Erfverharding

W. J. VONK                ZEGVELD

Bel gerust voor een passende 
oplossing, informatie of een 
vrijblijvende offerte. 

Hoofdweg 144 - 3474 JK Zegveld
�������	
�	�	�
��������������������������������������

Voor: Heerlijke 
amandelbroodjes



Half november 2022 is De Halve Maan op-
nieuw open gegaan met Michel Wouters als 
nieuwe uitbater. Nu, een half jaar later, is De 
Berichtgever bij hem langs gegaan om eens 
nader met hem kennis te maken.

Michel is in 1983 geboren in Amstelveen, 
de plaats waar hij ook naar de lagere school 
ging. De middelbare school werd gevolgd in 
Amsterdam-Buitenveldert. Op deze speciale 
school kreeg hij vanwege zijn dyslexie meer 
aandacht, waardoor hij met goed gevolg zijn 
Mavo diploma behaalde. “Het heeft mij verder 
niet beperkt in het leven.”

“Ik ging werken bij een filiaal van Albert Heijn 
in Amsterdam. Een werkweek van 32 uur met 
daarnaast nog 8 uur naar school. Toen deed ik 
wat ik nu nog steeds doe: leren in de praktijk. 
Dat was fantastisch. In één keer was ik een 
soort slim. Binnen het bedrijf ben ik door-
gegroeid. Toch heb ik na een periode ontslag 
genomen en ben op vakantie gegaan om na te 
denken. Wat wil ik nu! Ik ben toen gaan wer-
ken op een sportschool en heb een opleiding 
tot sportinstructeur gedaan.”

Na anderhalf jaar 
kwam er voor Michel 
een nieuwe uitdaging. 
Zijn ouders hadden 
hem uitgenodigd bij 
een Wolter Kroes 
arrangement in het 
Van der Valk Hotel in 
Katwoude. “Dit gaf mij 
nieuwe impulsen, het 
mensen naar de zin 
maken. Om een lang 
verhaal kort te maken: 
ik heb 20 jaar gewerkt 
bij het Van der Valk 
Hotel Schiphol. Ook 
hier heb ik mij binnen 
het bedrijf opgewerkt. 
Met veel genoegen 
denk ik terug aan de 
periode dat ik vanuit 
het bedrijf mocht hel-
pen met het opstarten 
van het Van der Valk 
Hotel in Harderwijk.”

“En toen kwam corona. 
Een periode waarin ik 
weer heb nagedacht 
over het leven. Is dit 
het nou? Van mijn ou-
ders heb ik de ambitie 
voor het ondernemer-
schap meegekregen. 
Mijn vader had een 
slagerij en mijn moeder 
een kapsalon. Na 
diverse verhuizingen 
waren we inmiddels 
in de Meije komen 
wonen, een boerderij 

met een voor- en achterhuis. Ik moest wel 
mijn vriendin Sher overhalen om mee te gaan 
naar de Meije. Dat was wel een dingetje, maar 
ze is meegegaan op de voorwaarde: we gaan 
het proberen. Na één weekend in de Meije is 
ze nooit meer weggegaan.”
Michel werkte nog bij Van der Valk toen 
een buurman aan hem vroeg of hij mee ging 
vissen. “De benodigde visvergunning heb 
ik aangeschaft en samen gingen we vissen 
bij het bruggetje op het Meijepad. Mijn oog 
viel al snel op het restaurant Strand Zomer, 
gelegen op een unieke locatie aan de oevers 
van de Nieuwkoopse Plassen. Ik ben naar de 
eigenaresse gestapt en heb gezegd: “Als u het 
wil verkopen, dan ben ik geïnteresseerd.” Na 
tien minuten kwam ze terug en vroeg: “Meen 
je dat nou?” Drie maanden later was ik eige-
naar. Wel in coronatijd gekocht met heel veel 
risico. Gelukkig was bij de opening in maart 
2022 corona weer over. We hebben het daar 
geweldig gehad.”

En toen kwam De Halve Maan op zijn pad. 
“Na een gesprek met Ellie van Hanswijk wist 
ik het zeker: dit past bij ons. Deze plek is 

De trots van Michel Wouters: Brasserie De Halve Maan!
zo mooi en uniek. Met ingang van novem-
ber 2022 hebben we eetcafé De Halve Maan 
overgenomen. De Halve Maan was fantastisch 
zoals het was, een mooie bruine kroeg. Alleen, 
wij hebben het iets anders gedaan. 
Er heeft een restyling plaatsgevonden waar-
door het interieur veel lichter is geworden. We 
probeerden in het begin De Halve Maan en 
Strand Zomer te combineren, maar door fami-
lieomstandigheden hebben we keuzes moeten 
maken en hebben we Strand Zomer verkocht.”
Ook heeft er een kleine verandering in de 
naam plaatsgevonden. Het is nu geen eetcafé 
meer, maar een brasserie. Michel vertelt: “Dat 
wil zeggen, we zijn nu meer gericht op het eten 
en hebben een uitgebreidere menukaart. Het is 
ongelooflijk, maar we zitten de vrijdag-, zater-
dag- en zondagavond vol. Gelukkig hebben we 
een superleuk team dat voor ons en de gasten 
klaar staat. Wat het eten betreft, mijn vader 
koopt als slager het vlees in, dus daar hoef ik 
mij geen zorgen over te maken. En mijn moe-
der verzorgt de desserts. Ik sta in de keuken 
om de gerechten klaar te maken en onderhoud 
tussendoor het contact met de gasten.”

Het terras buiten is 
voorzien van nieuwe ta-
fels en stoelen. “We gaan 
nog lampjes aanbrengen 
en willen een vuurkorf 
plaatsen. Zo zetten we 
in op gezellige avon-
den buiten. Iedereen is 
welkom, ook de jongelui 
van de keet in de Meije. 
Zij komen met de trac-
tor of op de quad naar 
ons om een hapje te eten 
en te drinken. Daarnaast 
zijn we inmiddels ook 
een plek om te eten voor 
de gasten van de Bed en 
Breakfasts die er in de 
Meije zijn. Tevens is het 
voor de Meijenaren een 
ontmoetingsplek. En als 
zij elkaar nog niet ken-
nen, dan probeer ik ze 
bij elkaar te brengen.”

Brasserie De Halve 
Maan, Michel is er trots 
op. “Het is wat het is. 
Mijn vader en moeder 
zijn er, mijn vriendin 
Sher is er. De dankbaar-
heid zoals het gaat is 
ongelooflijk. De Zegvel-
ders beginnen ons nu 
te kennen. En het moet 
je gegund zijn. Wij zijn 
een gezin van: Doe maar 
gewoon, dan doe je al 
gek genoeg.” 

Michel Wouters met zijn ouders en vriendin Sher.
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(Een ingekomen bericht)

Sinds eind maart werken de leerlingen van 
groep 1 t/m 4 iedere week met het rekenpro-
gramma ‘Met Sprongen Vooruit.’  De leer-
krachten die met deze leuke rekenmethode 
werken zijn op cursus geweest en konden 
hetgeen zij geleerd hadden, meteen in de 
praktijk toepassen. Tijdens de bijeenkomsten 
kwam natuurlijk de theoretische kant van 
rekenen met jonge kinderen aan bod, maar er 

was ook ruimte voor het uitwisselen van eigen 
ervaringen. In de lessen die aan de leerlingen 
worden gegeven zit veel variatie, er wordt 
doelgericht gewerkt en de leerlingen vinden 
het leuk om samen te werken. 
Wat hebben de leerlingen allemaal al gedaan?

vingerbeelden horen en kruis deze af op 
de bingokaart.

-
gen en ordenen op dik/dun, lang/kort.

kubusblokjes een huis van 4 kamers bou-
wen voor muisjes, waarbij de kamers aan 
elkaar moeten grenzen.

De Miland springt vooruit!
-

liefde harten (twee getallen die samen 10 
zijn) bij elkaar. 

waarbij de kinderen zoveel mogelijk getal-
len van de trekstapel op de getallenlijn 
moeten opschrijven, waarbij de getallen 
van klein naar groot genoteerd moeten 
worden. Het doel van het spel is om als 
laatste over te blijven die nog een getal op 
het speelbord kan schrijven.

De leerlingen bewegen, maken gebruik van 
hun eigen lichaam en de eigen producties zor-
gen voor een grotere betrokkenheid. Ze zijn 
enthousiast omdat het materiaal uitdagend is. 
Doordat de leerlingen bewegend leren, kun-
nen ze zich beter concentreren en onthouden 
ze beter wat ze hebben geleerd. Deze positieve 
wisselwerking tussen inhoud en vorm zorgen 
ervoor dat de resultaten verbeteren. Wij 
hebben op de Miland 38 rekenspelletjes en 
daarnaast nog 25 bakken met uitnodigend oe-
fenmateriaal voor automatiseren en oefenen 
met tijd. Met de materialen van groep 1 en 2 
doen we samen met de Willibrordschool. 

(Een ingekomen bericht)

Open huis- en tuindag De Pionier
Zaterdag 10 juni a.s. is iedereen van 10.00 
tot 14.30 uur van harte welkom op de Open 
huis- en tuindag van De Pionier! De koffie 
staat klaar. Overweegt u zich in te schrijven 
voor een appartement in De Pionier, of bent 
u gewoon nieuwsgierig hoe het geworden is? 
Van een aantal bewoners kunt u deze dag de 
appartementen bewonderen. Ook de ontmoe-
tingsruimte is open.

De afgelopen maanden is er hard gewerkt aan 
de tuin en het resultaat mag er zijn. Natuur-
lijk moet het allemaal nog groeien, maar het 
wordt prachtig.

Opening Jeu de Boulesbaan
Zoals iedereen heeft kunnen zien was de oude 
Jeu de Boulesbaan aan de Middenweg nodig 
toe aan vervanging. Een mooie bijdrage van 
de gemeente Woerden maakte het mogelijk 
naast De Pionier, op het ‘koeienveldje’, een 
prachtige nieuwe baan aan te leggen. 

Welzijn Zegveld en Zegveld Zorgt vieren dit 
feestje samen op zaterdag 10 juni a.s. Om 
10.00 uur wordt de baan feestelijk geopend 
door (dorps)wethouder Arjan Noorthoek. 
Iedereen kan tot 14.30 uur onder het genot 
van een hapje en een drankje, samen met 
de Jeu de Boulers van Welzijn Zegveld, een 
balletje gooien. Iedere vrijdagmiddag van 
14.00 tot 16.00 uur wordt er door spelers van 
Welzijn Zegveld gespeeld waarbij u zich kan 
aansluiten.

Er zijn kraampjes met hapjes en drankjes en 
voor de kinderen is er een springkussen.

de Boulesbaan!

Stuur een kaartje naar De Berichtgever!!
Als u wilt dat een geboorte, jubileum, overlijden etc. in De Berichtgever 

vermeld wordt, dan verzoeken wij u dit ons te melden. 
Vergeet u dus niet om de Berichtgever een kaartje te sturen! 

Uw kaartje kunt u het beste sturen naar:

Theo Westerink 
op de Hoofdweg 111 in Zegveld

Bestel uw kaas en nootjes via 

een bericht naar 0652648841

en haal uw bestelling af bij:



Geen dag dat we niet over je praten.
Geen dag dat we niet aan je denken.

Geen dag dat we je niet missen…

De warme blijken van medeleven na het 
overlijden van

Gert Beukers

zijn ons tot grote steun geweest.

Dank voor de liefdevolle omarming. 
Voor de troostende woorden, gesproken of 

geschreven.
Een handdruk wanneer er geen woorden 

waren. 
Voor alle tekenen van verbondenheid en 

medeleven.

Lidi Beukers-Vendrig
Kinderen en kleinkinderen

Zegveld, mei 2023

Open ochtenden 

Elke laatste zaterdag van de maand opent 
Logeerhuis Bredius bij Park Oudeland in 
Woerden de deuren voor belangstellenden. 
U wordt ontvangen met koffie/thee met wat 
lekkers. Er is van 10.30 uur tot 12.00 uur de 
mogelijkheid het Logeerhuis te bekijken en 
volop informatie te krijgen. Het kan helpen 
mensen te stimuleren alvast te gaan kijken en 
niet te wachten tot het water aan de lippen 
staat. Preventief gebruik maken van logeer-
zorg is bewezen effectief tegen overbelasting 
bij mantelzorgers en voorkomt crisissituaties 
en acute uitplaatsing naar een verpleeghuis. 
Daarnaast houdt het mantelzorgers gezonder. 
Ook mensen die misschien vrijwilliger willen 
worden zijn van harte uitgenodigd. Kijk voor 
meer informatie op:  
www.logeerhuisbredius.nl. 

Voor u gelezen: 

AD 11-05-2023
In Coronatijd zijn de consultatiebureaus in 
Kamerik en Zegveld gesloten. De GGD laat 
weten dat de consultatiebureaus helaas niet 
meer terug komen. Dit heeft te maken met 
de krapte op de arbeidsmarkt. Moeders en 
baby’s kunnen in Woerden terecht voor hun 
opvoedvragen en afspraken. 

Burgerlijke stand
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De Berichtgever hoopt in 2023 te verschijnen 
op 30 juni, 22 september, 20 oktober, 
17 november en 15 december.

Kopij voor het volgende nummer dient 
uiterlijk woensdag 14 juni 2023 
bij ons binnen te zijn.  
Adver tenties 
uiterlijk vrijdag 
16 juni 2023. 

Voor het laatste Zeg-

veldse nieuws, kijk even 

op de Facebooksite van 

www.zegveld.net

De Berichtgever

Agenda
ZegveldZorgt: Iedere dinsdagmorgen van 
10.00 - 12.00 uur koffieochtend in de Pionier 
op Clausstraat 22-C. Indien er vervoer nodig 
is dan graag tevoren aanmelden bij Els 
Pluimakers, telefoon 06–41093507.

Zegveld Beweegt: Iedere woensdagmorgen 
om 10.00 uur wandelen, verzamelen in de 
Pionier op Clausstraat 22-C. Er lopen vrijwil-
ligers mee. Voor informatie kunt u Marja 
Meijers bellen, telefoon 691470.

 26 mei:  Spelletjesmiddag Welzijn 
 27 mei: Zegvelds kampioenschap polsstok- 
  springen/Zeeuw en Zeeuw Bokaal
 2 jun: Zomerfeest Marco de Hollander. 
  Kaartverkoop via: 
  Kaarten@MarcodeHollander.nl
 7 jun: Polsstok wedstrijd Snacker Dekker  
  Bokaal 
  7 jun:  Dagje uit en Zegvelds Diner van 
  Welzijn Zegveld
  8 jun:  De Thuisbus komt van 14.30-16.30  
  uur
 10 jun:  Open tuin/huizendag De Pionier
 10 jun:  Opening Jeu de Boulesbaan aan de  
  Clausstraat
 24 jun: Stratenvoetbal
 28 jun: Polsstok wedstrijd Boer Bert Bokaal
 30 jun:  Spelletjesmiddag Welzijn
 1 jul: CSZ Zegveld Zomert
 1 jul: Polsstok wedstrijd Tweekamp
 6 jul: Zomerconcert KNA
 8 jul: Meije Buurtfeest
 9 aug: Polsstok wedstrijd Verburg Kaas  
  Bokaal
 22 aug:  Polsstok wedstrijd Ons pakken ze  
  niet Bokaal 
 23 aug: Polsstok wedstrijd De Wit Aggre- 
  gaten Bokaal 
 24 aug:  De Thuisbus komt van 14.30-16.30  
  uur
 2 sep: Meijerie
 23 sep: Goede Doelen Dag
 30 sep:  Najaar/winterkledingbeurs
  4 nov:  Najaarsconcert KNA

Geboren: 

3 april 2023
Lynn, dochter van
Jacco & Willeke van der Knaap-Smaling
Koningin Julianaweg 17, 3628 BN  Kockengen

13 april 2023
Boet Paul Mari (Boet), zoon van
Jurn & Laura van den Hoeven-Wammes
Korensloot 12, 3474 HL  Zegveld

Huwelijk:

9 juni 2023
Hans van Westrienen & Anne Beukers
Prins Bernhardlaan 7, 3941 EA  Doorn

23 juni 2023
Jeroen Vossestein & Floor Brak
Bosdijk 9, 3628 EA  Kockengen

25 jaar getrouwd:

9 juni 2023
Henk & Rowena de Jong-Casing 
Elzenlaan 2, 3474 KN  Zegveld

12 juni 2023
John & Bianca Balvert-Verbree
Hoofdweg 129, 3474 JC  Zegveld

26 juni 2023
Johan & Carolien Muit-Graman
W. Alexanderstraat 43, 3474 JS  Zegveld

55 jaar getrouwd:

26 juni 2023
Huib & Riki de Bruijn-van Elk
W. Alexanderstraat 7, 3474 JS  Zegveld

Overleden:

26 april 2023
Maria (Rie) Muis-den Heeten
in de leeftijd van 93 jaar
Laatst gewoond hebbende: Woonzorgcentrum 
De Componist, Utrecht
Correspondentieadres: Ron Muis,  
W. Alexanderstraat 12, 3474 JT  Zegveld

30 april 2023
Gerritje (Gerrie) de Kruijf
in de leeftijd van 71 jaar
Laatst gewoond hebbende: Broeksloot 57, 
3474 HS  Zegveld
Correspondentieadres: Fam. De Kruijf,  
Rondweg 44b, 3474 KG  Zegveld

Een hand, een kus, een kaart, een groet,  
dat doet je goed 

als je iemand, die je lief hebt, missen moet.

Verwonderd, dankbaar en stil zijn wij van-
wege de vele blijken van medeleven na het 

overlijden en de begrafenis van onze geliefde 
moeder, schoonmoeder, groot- en  

overgrootmoeder

Corrie van Amerongen-Kastelijn

Wij bedanken u hiervoor hartelijk.

Peter en Margriet Vermeij
Nico en Christine van Amerongen

Klein- en achterkleinkinderen



www.onderlingverzekerd.nl
klant@onderlingverzekerd.nl 

Tel. 030 677 16 96

GR
ATIS

CHECK
!VERZEK

ERINGS

Uw adviseur

Pat ricia
in het hart
van de
regio

www.autobedrijf-andeweg.nl

Hoofdweg 25 - 3474 JA Zegveld
06-10 80 82 25 - info@uwzegveldsetuinman.nl

www.uwzegveldsetuinman.nl

Tuinaanleg 

Tuinonderhoud 

Boomverzorging 

Sierbestrating 

en nog veel meer 
grote en kleine 
klussen in de tuin


